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Zápisnica 7/2016 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca konaného dňa 14.decembra 2016 

v Sobášnej sieni na Obecnom úrade v Bošáci. 

 

Prítomní: Ing. Gabriela Baginová, PaedDr. Daniel Bradáč, Katarína Imrichová, Tomáš Janega 

Marián Kopunec, Ing. Michal Kozic,  Bc. Jozef Mihala, Lýdia Zámečníková 

Neprítomní: Pavol Mizerák 

Overovatelia: Ing. Michal Kozic, Tomáš Janega 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Hulínková 

 

Zasadnutie zahájil starosta obce, ktorý privítal prítomných a konštatoval, že zasadnutie 

je uznášaniaschopné, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Ďalej upozornil 

prítomných, že zasadnutie zastupiteľstva je nahrávané. 

Starosta navrhol doplniť program zasadnutia nasledovne: dopĺňajú sa body 3,4,5 upravuje sa 

poradie bodov. 

Starosta dal hlasovať za schválenie programu zasadnutia.  

 

Program zasadnutia: 

1. Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia OZ, konaného dňa 28.septembra 

2016 

2. Prerokovanie  a schválenie žiadostí FO a PO 

3. Správa o hospodárení Obce Bošáca k 30.9.2016 

4. Správa o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera k 30.9.2016 

5. Úprava rozpočtu Obce Bošáca na rok 2016 a rozpočtu ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera na rok 

2016 

6. Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.3/2016 o miestnych daniach na území obce 

Bošáca  

7. Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.4/2016 o  poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady na území obce Bošáca 

8. Prerokovanie a schválenie návrhu Rozpočtu obce Bošáca na rok 2017 a Rozpočtu ZŠ s 

MŠ Ľ.V.Riznera na rok 2017 

9. Prerokovanie a schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce  

Bošáca  na  I. polrok  2017. 

10. Prerokovanie a schválenie cenníkov: kultúrny dom Bošáca, kultúrny dom Zabudišová, 

nákladné vozidlo špeciálne – MULTICAR 

11. Prerokovanie a schválenie zmlúv 

12. Pripomienky poslancov OZ a starostu obce  

 

Hlasovanie: za8 (z 8 prítomných)   proti 0    zdržali sa 0  
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BOD č.1  

Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia OZ, konaného dňa 

28.septembra 2016 

 

P. Bc. Mihala sa informoval, či sa už riešila výmena okien v bytovom dome č.359. 

P.Kopunec uviedol, že sa to rieši už dlhšie a okná sa budú musieť vymeniť. Uviedol, že tam 

zateká a je to vlhké. 

Starosta uviedol, že sa to musí zahrnúť do rozpočtu, navýšila by sa položka údržba objektov 

obce a spravilo by sa to z toho. Uviedol, že cenník posielal poslancom a je treba sa len 

rozhodnúť, či sa tam spravia plastové okná alebo drevené. 

 

 P.Bc. Mihala uviedol, že p. Janegovi (uznesenie č.103) by sa mal zaslať list, ako 

postupovať pri žiadaní o zníženie DzN pre držiteľov ZŤP preukazu. 

 

 P. Bc. Mihala uviedol, že v uznesení č. 126, sa schválilo vyhotovenie cenníka 

a prevádzkového poriadku kultúrneho domu na Zabudišovej. Poznamenal, že cenník bol 

poslancom zaslaný, ale treba ešte vypracovať prevádzkový poriadok. 

Starosta uviedol, že prevádzkový poriadok sa určite vypracuje a treba vypracovať aj 

prevádzkový poriadok na kultúrny dom v Bošáci. 

 

BOD č.2  

Prerokovanie  a schválenie žiadostí FO a PO 

 

A/ 

Žiadosť p. Barinný – odkúpenie pozemku 

 

 Starosta uviedol, že žiadosť o odkúpenie pozemku sa riešila na stavebnej komisii a na 

minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva. Tak ako bolo dohodnuté, p. Bariný vybudoval 

plot, dal vypracovať geometrický plán a obec odpredá tú časť, ktorá vyčlenením vznikne na 

1,-EUR . 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

za: 7 (z 8 prítomných)   proti:1 (PaedDr. Bradáč)  zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.128/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  zámer  predaja nehnuteľností vo 

vlastníctve obce Bošáca, a to: 

- novovzniknutého pozemku par.č. 729/3 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3 m
2
 

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1 

- novovzniknutého pozemku par.č. 732/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 25 m
2
 

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1 



3 

 

do vlastníctva p. Miloša Bariného a Zuzany Barinej rod. Koukalovej, obaja bytom Bošáca 

663, 913 07 Bošáca. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

za: 7 (z 8 prítomných)   proti:1 (PaedDr. Bradáč)  zdržali sa:0 

                 

Uznesenie č.129/2016  

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje pristupovať k zámeru predaja 

nehnuteľností vo vlastníctve obce, a to: 

- novovzniknutého pozemku par.č. 729/3 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3 m
2
 

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1 

- novovzniknutého pozemku par.č. 732/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 25 m
2
 

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1 

ako prípad hodný osobitného zreteľa  z dôvodu, že: 

-  kupujúci dané pozemky upravil  uspôsobil na užívanie a užíval spoločne v dobrej viere 

- na vlastné náklady vyhotovil geometrický plán a odčlenil dané parcely 

- na vlastné náklady vybudoval oplotenie medzi obecnými pozemkami a pozemkom v jeho 

vlastníctve. 

               

 PaedDr. Bradáč uviedol, že je proti z dôvodu, že nesúhlasí, aby obec odpredávala 

akékoľvek lukratívne pozemky, ktoré by mohli v budúcnosti chýbať. 

 

B/ 

Žiadosť o príspevok z rozpočtu obce – Dobrovoľný hasičský zbor obce Bošáca 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť o poskytnutie príspevku z rozpočtu obce od 

Dobrovoľného hasičského zboru obce Bošáca. Príspevok žiadajú vo výške 9 510,- EUR. 

 

 P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu v súlade s § 4, ods. 3 

písm. f) a h) zákona NR SR č. 359/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schváliť príspevok vo výške 6.600,- EUR. Uviedol, že táto výška príspevku je naplánovaná 

v rozpočte. 

Starosta sa informoval, či je v žiadosti zahrnutá aj dotácia na činnosť z Ministerstva vnútra 

SR. 

 P.Ing. Kozic uviedol, že tento príspevok nie je zahrnutý v žiadosti. Poznamenal, že 

dotácia sa nezarátava do príspevku pre DHZ. Uviedol, že na to, aby DHZ mohlo čerpať 

dotáciu musí dokúpiť techniku, ktorá chýba, pretože je tabuľkovo dané čo DHZO, ak má byť 

v kategórií B, musí spĺňať.    

 P. Kopunec sa informoval, či je potrebné zakúpiť vysokotlakové čerpadlo. 

 P. Ing. Kozic uviedol, že čerpadlo, ktoré je v IVECU, ktoré dostali, dokáže tlačiť 5 000 

l, ale nie je vysokotlaké a tým, že IVECO má 750 l nádrž, vytlačí ju za 30 sekúnd. 

Vysokotlakové čerpadlo, by dokázalo vytvoriť taký objem vody, ktorý by išiel 10 – 15 minút. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: schválenie príspevku vo výške 9 510,- EUR  

za: 1 (Ing. Kozic)    

proti:5 (Ing. Baginová, Imrichová, Janega, Kopunec, Bc. Mihala)   

zdržali sa:2 (PaedDr. Bradáč, Zámečníková) 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia:  

za: 7 (z 8 prítomných)  proti:0   zdržali sa:1 (Zámečníková) 

 

Uznesenie č.130/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje poskytnutie príspevku z Rozpočtu obce 

Bošáca na rok 2017 vo výške 6 600,- EUR pre Dobrovoľný hasičský zbor obce Bošáca.  

 

C/ 

Žiadosť o výmenu okien v bytovom dome č.255 – Mgr. Kukučová Zuzana 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Mgr. Zuzany Kukučovej o výmenu okien v byte v 

bytovom dome č. 255. Starosta poznamenal, že je to posledný byt v tomto bytovom dome, 

ktorý nemá vymenené okna. 

 P. Kopunec uviedol, že sú priložené fotografie, z ktorých je vidieť, že sú okná zlé. 

Podotkol, že by bolo dobré ísť sa na to pozrieť.  

Starosta uviedol, že sa to môže naplánovať a zrealizovať v budúcom roku.  

 P. Kopunec poznamenal, že ak je okno zle osadené, je možné ho osadiť nanovo. 

Starosta podotkol, že nevie aké je tam okno a ak je tam nejaké so zlou priepustnosťou, tak by 

bolo lepšie ho vymeniť celé. Starosta uviedol, že komisia sa môže ísť pozrieť na to okno 

a určiť, či ho treba vymeniť alebo osadiť nanovo. 

 P. Mgr. Kukučová (z pléna) uviedla, že v júni bolo prijaté uznesenie, kde sa stavebná 

komisia mala prísť pozrieť na okná a doteraz sa tak nestalo.  

Starosta sa informoval p. Kopunca, kedy by sa stavebná komisia mohla ísť pozrieť na okná. 

 P. Kopunec uviedol, že najlepšie by bolo ísť tam ešte do Vianoc sa pozrieť.  

 P. Ing. Baginová uviedla, že je zbytočné sa tam ísť pozrieť, keďže tie okná bude treba 

vymeniť. 

 P. Kopunec uviedol, že by bolo ísť dobre pozrieť plastové okno. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia: 

za: 8 (z 8 prítomných)   proti:0   zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.131/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) schvaľuje výmenu okien v byte č. 4 v obecnom bytovom dome č. 255  

b) posúva na posúdenie Komisii Výstavby, územného plánovania, poľnohospodárstva, 

lesného a vodného hospodárstva stav plastového okna a to, či je potrebné vymeniť celé okno 
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alebo je možné na ňom vykonať opravu. Stretnutie komisie a návšteva bytu č.4 sa uskutoční 

do 23.12.2016.   

  

D/ 

Sťažnosť na Ivetu Pevnú – Marták Peter 

 

 Starosta prečítal poslancom sťažnosť p. Petra Martáka na Ivetu Pevnú. Starosta 

navrhol posunúť sťažnosť na komisiu pre ochranu verejného poriadku.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.132/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca posúva na prerokovanie Komisii Ochrany 

verejného poriadku sťažnosť Petra Martáka na Ivetu Pevnú 

 

E/ 

Sťažnosť p. Mariána Krivého – určenie hraníc pozemku 

 

 Starosta prečítal sťažnosť na starostu. V liste sa píše, že starosta neuznáva notársku 

zápisnicu na odkúpenie pozemkov par. č. 1080/2,1080/3,1080/4.  

 Starosta poznamenal, že všetky geometrické plány a notárske zápisnice boli od p. 

Krivého Mariána vyžiadané. Uviedol, že v roku 2011, keď sa riešila situácia o zavedenie 

elektrickej energie k zbernému dvoru, zisťovalo sa kde má obec pozemky a zistilo sa, že obec 

vlastní pozemok vedľa múru PD Bošáca (odvodňovací kanál). Keď sa zistilo, že je to obecný 

pozemok, tak sa to kvôli elektrike na zberný dvor dalo vyčistiť a elektrika sa tadiaľ potiahla. 

Potom ako bol tento pozemok vyčistený, začali zasadené slivky rodiť a zrazu mal tento 

pozemok veľa majiteľov. Vtedy sa o to začala zaujímať p. Krivá Božena, ktorej bolo 

povedané, že ide o obecný pozemok, keďže odvodňovací kanál nie je v družstve. Vzhľadom 

na to, že sa tadiaľ mala viesť elektrika, zavolal sa geodet, ktorý v teréne vytýčil hranice. 

Zistilo sa, že odvodňovací kanál je vedľa plota PD Bošáca (smerom ku Krivým) v šírke 2, 5 – 

3 m. Pri tomto vytyčovaní bola prítomná aj p. Krivá Božena. P. Krivá tvrdila, že to tak nie je 

a určite to nie je pravda. Poznamenal, že p. Krivej vravel, aby si to dali na poriadok, pretože 

keď tak nespravia oni zdedia to deti. Stretol sa s p. Krivým, ktorý mu o zápisniciach vravel. 

Podotkol však, že tie zápisnice neriešia odvodňovací kanál, ale jeho pozemky. Navrhol, aby si 

zavolali geodeta na vytvorenie geometrického plánu. Slivky, ktoré tam rastú sú buď na 

obecnom pozemku alebo na hranici. Poznamenal, že p. Krivý užíva asi polovicu tohto 

pozemku od cesty v Šimarovciach popri plote. Uviedol, že p. Krivému tlmočil to, čo povedal 

geodet. Uviedol, že obec nebude platiť geodeta na zameranie pozemku, pretože aj keď sa 

robilo porealizačné zameranie projektu, jasne je dané, že tá parcela je obecná. Poznamenal, že 

dohodnuté bolo to, že oni budú obhospodarovať parcelu vedľa domu a obec sa bude starať 

o zadnú časť parcely (smer od Dolného Srnia). Celú jar a leto sa obec o ten pozemok starala 

a keď začali slivky rodiť, tak tam začali rodina Krivá zberať úrodu. Navrhol, aby to preverila 

stavebná komisia.Uviedol, že môže predložiť porealizačné zameranie poslancom. 
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 P. Ing. Baginová uviedla, že pokiaľ si myslí, že je hranica v skutočnosti inak, nech si 

na vlastné náklady zavolá geodeta a dá pozemky zamerať. 

Starosta poznamenal, že toto p. Krivému vravel aj on. Navrhol, aby to s ním prebrala aj 

komisia. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.133/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca posúva na prerokovanie Komisii Výstavby, 

územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva podnet p. 

Mariána Krivého o určenie hraníc pozemku.  

 

F/ 

Žiadosť o príspevok z rozpočtu obce – Divadelný súbor Rozmarín 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Divadelného súboru Rozmarín o poskytnutie 

finančného príspevku z rozpočtu obce vo výške 600,- EUR. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu v súlade s § 4, ods. 3 

písm. f) a h) zákona NR SR č. 359/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schváliť príspevok vo výške 600 EUR. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

  

 Uznesenie č.134/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje poskytnutie príspevku z Rozpočtu obce 

Bošáca na rok 2017 vo výške 600,- EUR pre Divadelný súbor Rozmarín Bošáca. 

 

G/ 

Žiadosť o príspevok z rozpočtu obce – Základná organizácia Jednoty dôchodcov 

Slovenska Bošáca 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Základnej organizácie Jednoty dôchodcov 

Slovenska Bošáca o poskytnutie finančného príspevku z rozpočtu obce vo výške 500,- EUR. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu v súlade s § 4, ods. 3 

písm. f) a h) zákona NR SR č. 359/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schváliť príspevok vo výške 500 EUR. 

  

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  
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Uznesenie č.135/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje poskytnutie príspevku z Rozpočtu obce 

Bošáca na rok 2017 vo výške 500,- EUR pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov 

Slovenska Bošáca. 

 

H/ 

Žiadosť o príspevok z rozpočtu obce – Obecný športový klub Bošáca 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Obecného športového klubu Bošáca o poskytnutie 

finančného príspevku z rozpočtu obce vo výške 12 580,- EUR (9 500,- EUR- príspevok na 

činnosť, 3 080,- EUR – dotácia na vybudovanie závlahy ihriska). 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu v súlade s § 4, ods. 3 

písm. f) a h) zákona NR SR č. 359/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schváliť príspevok vo výške 9.500 EUR. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 7 (z 8 prítomných)  proti:1 (Ing. Kozic)   zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.136/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje poskytnutie príspevku z Rozpočtu obce 

Bošáca na rok 2017 vo výške 9 500,- EUR pre Obecný športový klub Bošáca. 

 

CH/ 

Žiadosť o odpustenie poplatkov za prenájom a energie v sále kultúrneho domu Bošáca – 

Urbárska obec Bošáca, pozemkové spoločenstvo 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Urbárskej obce Bošáca, pozemkového 

spoločenstva o odpustenie poplatkov za prenájom a energie v sále kultúrneho domu v Bošáci, 

počas zhromaždenia členov spoločenstva, ktoré sa bude konať dňa 11.2.2017. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča predmetnú žiadosť schváliť – odpustiť 

poplatok za prenájom KD, spotrebované energie organizácia musí uhradiť. 

P. Zámečníková uviedla, že je za to, aby zaplatili aj prenájom sály kultúrneho domu, 

pretože urbársky spolok nie je stratový. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že obec je tam podielnikom. 

 Starosta uviedol, že áno obec je podielnikom, ale oni obhospodarujú naše pozemky. 

 P. Bc. Mihala uviedol, že nie je to organizácia, ako ostatné, ktoré žiadajú o odpustenie 

poplatkov za prenájom. 

 Starosta uviedol, že  nie je to organizácia, ktorá priamo niečo vykonáva pre obec ako 

hasiči, športovci, divadelníci alebo dôchodci a kde sú zapojení len občania Bošáce. Podotkol, 

že urbár nevykonáva úplne podnikateľskú činnosť, ale predmetom je ťažba dreva za účelom 

vytvárania zisku.  

 P. Ing. Baginová uviedla, že ten zisk ide aj obci. 
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 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že urbárska obec je spoločenstvo vlastníkov lesov, 

hospodária na lesoch, majú z toho príjem z nájmu a ťažby dreva a podotkol, že urbárska obec 

nie je spoločenská organizácia. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 6 (z 8 prítomných)  proti: 1 (Ing. Baginová) zdržal sa: 1 (Janega)  

  

Uznesenie č.137/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca neschvaľuje URBÁRSKEJ OBCI Bošáca, 

pozemkové spoločenstvo, odpustenie poplatku za prenájom a energie počas akcie konanej dňa 

11.2.2017 v kultúrnom dome v Bošáci.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 6 (z 8 prítomných)  proti:0   zdržali sa:(Ing. Baginová,Janega)  

 

Uznesenie č.138/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje URBÁRSKEJ OBCI Bošáca 

usporiadanie zhromaždenia členov spoločenstva v kultúrnom dome v Bošáci za podmienky, 

že uhradia nájom a energie.  

 

I/ 

Žiadosť o odpustenie poplatkov za prenájom a energie v sále kultúrneho domu Bošáca -  

Základná organizácia Jednoty dôchodcov Slovenska Bošáca 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Základnej organizácie Jednoty dôchodcov 

Slovenska Bošáca o odpustenie poplatkov za prenájom a energie sály kultúrneho domu 

v Bošáci dňa 16.12.2016. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča predmetnú žiadosť schváliť – odpustiť 

poplatok za prenájom KD a spotrebované energie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.139/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Základnej organizácií Jednoty 

dôchodcov Slovenska Bošáca, odpustenie poplatku za prenájom kultúrneho domu v Bošáci 

a spotrebované energie počas akcie konanej dňa 16.12.2016.  

 

J/ 

Žiadosť o odpustenie poplatkov za prenájom sály kultúrneho domu Bošáca – Slovenský 

zväz poštových holubov Základná organizácia Bošáčka 
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 Starosta prečítal poslancom žiadosť Slovenského zväzu poštových holubov Základná 

organizácia Bošáčka o odpustenie poplatkov za prenájom sály kultúrneho domu v Bošáci 

počas akcie konanej v dňoch 9.12. – 10.12.2016. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča odpustiť poplatok za prenájom KD, 

spotrebované energie organizácia musí uhradiť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.140/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Slovenskému zväzu poštových holubov 

Základná organizácia Bošáčka, odpustenie poplatku za prenájom kultúrneho domu v Bošáci 

počas akcie konanej dňa 9.12. – 10.12.2016. Poplatky za energie budú uhradené. 

 

K/ 

Žiadosť o odpustenie poplatkov za prenájom sály kultúrneho domu Bošáca – Obecný 

športový klub Bošáca 

 

 Starosta prečítal žiadosť Obecného športového klubu Bošáca o odpustenie poplatku za 

prenájom sály kultúrneho domu v Bošáci počas akcie konanej dňa 31.12.2016 – 1.1.2017. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča odpustiť poplatok za prenájom KD, 

spotrebované energie organizácia musí uhradiť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.141/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Obecnému športovému klubu Bošáca, 

odpustenie poplatku za prenájom kultúrneho domu v Bošáci počas akcie konanej dňa 

31.12.2016 – 1.1.2017. Poplatky za energie budú uhradené. 

 

L/ 

Žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy – Róbert Mihala 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Róberta Mihalu o ukončenie nájomnej zmluvy za 

prenájom priestorov kultúrneho domu v Bošáci k 28.2.2017. 

 P. Bc. Mihala sa informoval, či máme záujemcu o tieto priestory. 

Starosta uviedol, že nie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  
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Uznesenie č.142/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie ukončenie nájomnej zmluvy od. 

nájomcu p. Róberta Mihalu na prenájom priestorov kultúrneho domu k 28.2.2016. 

 

M/ 

Žiadosť o pridelenie obecného bytu – Janka Miklánková 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť o pridelenie obecného nájomného bytu od p. 

Janky Miklánkovej. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.143/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zaradenie žiadosti od p. Janky 

Miklánkovej do poradovníka o pridelenie obecného bytu po splnení podmienok k prideleniu 

bytu podľa platného Všeobecne záväzného nariadenia 1/2015 O podmienkach prideľovania a 

správy nájomných bytov v bytových domoch vo vlastníctve obce Bošáca. 

 

N/ 

Žiadosť o pridelenie obecného bytu – Alena Sivčáková 

Starosta prečítal poslancom žiadosť o pridelenie obecného nájomného bytu od p. 

Aleny Sivčákovej.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.144/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zaradenie žiadosti od p. Aleny 

Sivčákovej do poradovníka o pridelenie obecného bytu po splnení podmienok k prideleniu 

bytu podľa platného Všeobecne záväzného nariadenia 1/2015 O podmienkach prideľovania a 

správy nájomných bytov v bytových domoch vo vlastníctve obce Bošáca. 

 

O/ 

Žiadosť o pridelenie obecného bytu – Radoslav Vaškovič 

Starosta prečítal poslancom žiadosť o pridelenie obecného nájomného bytu od p. 

Radoslava Vaškoviča.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  
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Uznesenie č.145/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zaradenie žiadosti od p. Radoslava 

Vaškoviča do poradovníka o pridelenie obecného bytu po splnení podmienok k prideleniu 

bytu podľa platného Všeobecne záväzného nariadenia 1/2015 O podmienkach prideľovania a 

správy nájomných bytov v bytových domoch vo vlastníctve obce Bošáca. 

 

P/ 

Žiadosť o prerozdelenie parciel (č.9, 10, 11) 

 

 Starosta informoval poslancov, že je tu žiadosť od p. Paučina, aby sa prerozdelili 

parcely, ktoré sú pod farou v Bošáci. V súčasnosti tieto parcely idú pozdĺžne popri ceste 

a požiadavka je taká, aby parcely boli prerozdelené tak, aby išli kolmo na cestu. Treba sa 

dohodnúť aj s treťou majiteľkou. Uviedol, že obec by si vzala krajnú parcelu, kde by obec 

mohla mať rovno vybudovaný vjazd, keďže je tam prístup na cintorín. Na geometrickom 

pláne by sa finančne podieľali všetci majitelia. Uviedol, že v ÚPD je naplánovaná táto plocha 

ako plocha na výstavbu. Poznamenal, že na hraniciach pozemkov je šachta Trenčianskych 

vodární a kanalizácií a po prerozdelení, by táto šachta ostala iba na obecnom pozemku.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.146/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje prerozdelenie parciel č. 9, 10,11 na 

základe návrhu p. Paučina Stanislava a to: 

a) novovzniknuté parcely budú kolmo na cestnú komunikáciu  

b) obec Bošáca bude mať tretiu parcelu od plota fary v Bošáci. 

 

R/ 

Žiadosť o vysporiadanie parcely 1257/17 – Obecný športový klub Bošáca 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Obecného športového klubu Bošáca 

o vysporiadanie parcely pod futbalovým ihriskom v Bošáci, kde má podiel aj p. Bradáčová 

Ľudmila. V žiadosti sa uvádza, že OŠK plánuje v budúcnosti realizovať úpravu športového 

areálu (výmena sedenia, výstavba nových striedačiek a delegáta zápasu) 

 Starosta uviedol, že s p. Bradáčovou už komunikoval, ktorá uviedla, že im to 

momentálne takto vyhovuje. Poznamenal, že má pripravený list, ktorý zašle p. Bradáčovej 

a na ďalšom zastupiteľstve bude poslancov informovať.  

  

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  
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Uznesenie č. 147/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie žiadosť Obecného športového klubu Bošáca na vysporiadanie parcely č. 

1257/17 v k.ú. Bošáca, 

b)  schvaľuje zaslať list p. Ľudmile Bradáčovej s požiadavkou Obecného športového klubu 

Bošáca a návrhom možných riešení. Odpoveď bude predložená na najbližšom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva pokiaľ ju p. Bradáčová doručí. 

 

S/ 

Žiadosť o príspevok na knihu – výbor z rady občanov, Dušan Ochodnický 

Starosta prečítal poslancom žiadosť Dušana Ochodnického a výboru z radu občanov. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.148/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca  posúva na prerokovanie Komisii školstva, 

kultúry, športu, obchodu, služieb a cestovného ruchu žiadosť Dušana Ochodnického a žiadosť 

výboru z radu občanov obce (Ing. Ľudmila Radošová, Ing. Vladimír Fraňo, Ing. Ivan Juráček, 

Dušan Hulínek).   Komisia do najbližšieho zasadnutia predloží svoje stanovisko. 

 

T/ 

Žiadosti občanov od občanov, ktorí boli prítomní na zasadnutí obecného zastupiteľstva 

 

Ta) 

 P. Brezovák (z pléna) sa informoval na výstavbu chodníka. 

Starosta uviedol, že cenové ponuky na určenie predpokladanej hodnoty zákazky boli doručené 

a po Vianociach bude vyhlásené verejné obstarávanie.   

P. Brezovák (z pléna) uviedol, či by nebolo možné, aby sa Kovošrot presunul niekam 

inam, pretože je nedostatok parkovacích miest pri kultúrnom dome. 

P.Bc. Mihala uviedol, že to je súkromný podnikateľský subjekt a je na ten priestor 

nájomná zmluva a nie je možné ju len tak ukončiť. 

P. Ing. Baginová uviedla, že parkovisko sa bude budovať vedľa kultúrneho domu.  

P. Brezovák (z pléna) uviedol, že treba opraviť rínu a svetlo na vchode v kultúrnom 

dome. 

Starosta uviedol, že sa to dá do poriadku. 

P. Brezovák (z pléna) sa informoval na situáciu pri p. Mihalovi. 

Starosta uviedol, že kolíky sú preč, ale voda tam stojí stále.  

P. Brezovák (z pléna)  uviedol, že zastupiteľstvá by mohli bývať každý mesiac. 

P. Brezovák (z pléna) navrhol, aby sa na mlynské náhony dalo vecné bremeno, aby sa 

nepredali. 

Starosta uviedol, že obecné zastupiteľstvo môže schváliť vecné bremeno, ale ďalšie 

zastupiteľstvo môže vecné bremeno zase zrušiť. 

P. Brezovák (z pléna) navrhol, aby sa strecha v sokolovni opravila aj svojpomocne.   
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 Starosta uviedol, že momentálne je to v takom stave, že svojpomocne by to už nešlo. 

Poznamenal, že obec chcela ísť do tejto opravy v rámci dotácie z cezhraničnej spolupráce, 

bohužiaľ Březová nemala pripravený projekt, takže sa uvažuje o iných riešeniach. 

 

Tb) 

P. Kusenda Slavomír (z pléna) uviedol, že obec pripravuje ulicu pod Stráňami, myslí 

si, že by bolo lepšie túto výstavbu zastaviť a postaviť radšej nájomný dom. 

Starosta uviedol, že s nájomným domom sa tiež počíta v tejto lokalite. 

P. Kusenda Slavomír (z pléna) chcel vedieť, čo sa v obci okrem osvetlenia a otvorenia 

zberného dvora za posledný rok spravilo. Chcel vedieť kedy sa budú robiť chodníky.  

Starosta uviedol, že je pravda, že sa nerobia veci, ktoré nie sú fyzicky vidieť. 

Poznamenal, že ak má Kusenda pocit, že sa nič nerobí, stačí, aby hociktorý deň prišiel ráno na 

úrad a strávil s ním deň a videl by, čo všetko obnáša práca na všetkých projektoch. Boli 

rozpracované projekty na druhú etapu zberného dvora, kompostovisko, riešil sa projekt 

telocvične. Uviedol, že bytovku by nebol problém postaviť, ale nie sú pozemky na ktorých by 

sa postaviť dala. Teraz sa tie pozemky vykupujú. 

P. Kusenda Slavomír (z pléna) uviedol, že sa tu riešil pozemok pod kostolom, prečo sa 

bytovka nepostaví tam a bytovky mali byť aj pri ihrisku. 

Starosta poznamenal, že práve preto sa tu riešilo to prerozdelenie parciel a pri ihrisku 

nemôže byť bytovka, pretože p. Masár nesúhlasí s prejazdom cez jeho pozemok.    

 P. Kusenda Slavomír (z pléna), že v minulosti sa tu riešil pozemok po Kozáčkovcoch 

a vravelo sa, že je to drahé a kto s nimi o tom jednal. 

Starosta uviedol, že on s nimi komunikoval a chcú za to 40 000,- EUR  a k tomu ešte prirátať 

aj zbúranie, tak cena za pozemok by bola cca 70 000,- EUR. 

 P. Kusenda Slavomír (z pléna) chcel vedieť, koľko by stálo vybudovanie inžinierskych 

sietí v ulici pod Stráňami.  

Starosta uviedol, že po celej dĺžke to vychádza približne na pol milióna EUR, ale tam sa tie 

inžinierske siete zaplatia z toho, že tie pozemky sa budú predávať a v  prvej fáze, ktorá sa 

v súčasnosti plánuje by siete stáli zhruba 100 000,- EUR.  

 P. Kusenda Slavomír (z pléna) uviedol, že keď bol p. Kochan Dušan starostom 

vybudovala sa nová ulica a postavili sa bytovky, keď bol Kochan Pavol starostom tiež sa 

vybudovala ulica a bytovka.  

 Starosta uviedol, že práve preto sa vykupujú teraz tie pozemky, aby sa mohla 

vybudovať nová ulica a v rámci tejto zóny má byť postavená aj bytovka a vravíte, že 

pozemky  vykupovať nemáme. Uviedol, že veci sa nedajú spraviť zo dňa na deň 

a poznamenal, že keď nastúpil do funkcie obec nemala ani na výplaty.  

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že toto tvrdenie nie je pravdivé. 

 Starosta uviedol, že to pravda je a odvtedy sa ušetrilo veľa peňazí, ktoré obec práve 

použije na výkup pozemkov pod  Stráňami, keby sa tento výkup realizuje v roku 2011, obec 

by si musela vziať pôžičku. 

 P. Žáčiková (z pléna) uviedla, že žije v Bošáci 30 rokov a za ten čas vidí, koľko práce 

sa spravilo a to najmä na zbernom dvore, pretože je rada, že nemusela odpad na aute voziť do 

Nového Mesta nad Váhom. 

 Starosta poďakoval. 
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Tc) 

 P. Wittkay (z pléna) uviedol, že pri vstupe do obce je v zákrute čerešňa a chcel vedieť, 

či by sa nedala vyrúbať. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že by sa nemali všetky čerešne vyrúbať a vodiči, by mali 

dodržiavať predpisy a nemuselo by sa nič vyrubovať. 

  P. Wittkay (z pléna) poďakoval v mene Jednoty dôchodcov všetkým poslancom za 

schválenie žiadostí. 

 P. Wittkay (z pléna) navrhol, aby sa kultúrny dom pomenoval po p. Jurákovi, pretože 

je to človek, ktorý pre Bošácu urobil v oblasti kultúry a v pedagogickej činnosti strašne veľa. 

 Starosta uviedol, že je to pekná myšlienka, ale nie je si istý, či už je ten správny čas. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že je to veľmi citlivá téma a treba to starostlivo 

zvážiť. 

 P. Wittkay (z pléna) ďalej uviedol, že dňa 15.12.2016 sa uskutoční odovzdávanie 

medaile p. Emílie Fraňovej. 

 

BOD č.3 

Správa o hospodárení Obce Bošáca k 30.9.2016 

 

 Správu o hospodárení Obce Bošáca k 30.9.2016 dostali poslanci v podkladoch na 

zasadnutie OZ. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča správu o hospodárení vziať na vedomie. 

Uviedol, že sú tam položky, ktoré sú navýšené, ale budú riešené v rámci úpravy rozpočtu  

P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že niektoré tie položky sú prekročené o 50 % - 70 

% ako plyn v kultúrnom dome, elektrika na obecnom úrade, sú to také položky, ktoré by sa 

mali brať do úvahy pri tvorbe rozpočtu na budúci rok, nechať si tam radšej rezervu ako potom 

pristupovať k úpravám rozpočtu. Ďalej uviedol, že v rámci investičných akcií treba ísť do 

realizácie zóny pod Stráňami a rozbehnúť výstavbu infraštruktúry v tejto zóne.  

 Starosta uviedol, že pri položkách ako je plyn a elektrika sa mohlo stať, že zálohové 

platby boli väčšie ako je skutočne reálna spotreba a môže sa stať, že v januári nám tieto 

peniaze budú vrátené, ale určite bude zisťovať, čo mohlo spôsobiť navýšenie týchto položiek. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

  

Uznesenie č.149/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie Správu o hospodárení Obce 

Bošáca k 30.9.2016. 
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BOD č.4 

Správa o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera k 30.9.2016 

 

Správu o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera k 30.9.2016 dostali poslanci v podkladoch 

na zasadnutie OZ. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča správu o hospodárení vziať na vedomie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.150/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie Správu o hospodárení 

Základnej školy s materskou školou Ľ.V.Riznera Bošáca k 30.9.2016 

 

 

 

BOD č. 5 

Úprava rozpočtu Obce Bošáca na rok 2016 a rozpočtu ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera na rok 

2016 

Úpravu rozpočtu Obce Bošáca na rok 2016 a rozpočtu ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera na rok 

2016 dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie OZ. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča predložiť na rokovanie obecného 

zastupiteľstva odôvodnenie k bodu 4 návrhu – Úprava prečerpaných, resp. nedočerpaných 

položiek rozpočtu. Zároveň konštatuje, že niektoré položky sú prečerpané v značnej miere, 

napr. El. energia – OcÚ – 800 EUR, Plyn OcÚ – 2.500 EUR, Odmeny na dohody – 1.500 

EUR, Údržba objektov obce 5.000 EUR, Plyn – KD 5.000 EUR, Materiál – kultúrne akcie 

3.000 EUR. 

Starosta uviedol, že ceny energií sa ovplyvniť nedajú, keďže ide o zálohové platby, 

odmeny sú ľudia, ktorí sú čiastočne platení z úradu práce a čiastočne na dohodu, poistenie sa 

pripoisťoval ďalší majetok, úroky sú úroky z úverov, kde sa prekleňovali dotácie (všetky 

úvery sú už splatené), PHM nákladné zahŕňa aj IVECO aj MULTICAR, ale zároveň je 

z týchto vozidiel aj príjem, vozidlá majú aj havarijné poistky, údržba objektov ide najmä 

o bytovku 255, kde sa vymieňali okná a prerábali sa byty, materiál kultúrne akcie zahŕňa 

akcie, ktoré sa realizovali mimo plánu kultúrnej komisie: oslava výročia DHZ, akcie 

Zabudišová, oslava gen. Jurecha, futbalové turnaje, stolnotenisový turnaj, magnetky obce 

(predávajú sa je tam príjem), propagácia strom roka (v roku 2015 bola na to poskytnutá 

dotácia vo výške 200 ,- EUR), Vianoce v múzeu. Od týchto výdavkov je potrebné odpočítať 

aj príjem z kultúrnych akcií, ktorý je vo výške 1 287,- EUR.       

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 
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Uznesenie č.151/2016 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu Rozpočtu Obce Bošáca na rok 2016, tak ako 

bola predložená poslancom na zasadnutie. 

 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie k úprave rozpočtu ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera Bošáca, ktorá 

odporúča návrh schváliť bez pripomienok. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.152/2016 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu Rozpočtu Základnej školy s materskou 

školou Ľ.V.Riznera Bošáca, tak ako bola predložená poslancom na zasadnutie. 

 

BOD č.6 

Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.3/2016 o miestnych daniach na území 

obce Bošáca 

 

 Návrh VZN č.3/2016 o miestnych daniach na území obce Bošáca dostali poslanci 

v podkladoch na zasadnutie.  

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča predmetný návrh schváliť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.153/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 

3/2016 o miestnych daniach na území obce Bošáca tak ako bol predložený poslancom na 

zasadnutie OZ bez pripomienok. 

 

BOD č.7 

Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.4/2016 o  poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Bošáca 

 

Návrh VZN č.4/2016 o  poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Bošáca dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča predmetný návrh schváliť. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.154/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 

4/2016 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bošáca, 

tak ako bol predložený poslancom na zasadnutie OZ. 

 

BOD č.8 

Prerokovanie a schválenie návrhu Rozpočtu obce Bošáca na rok 2017 a Rozpočtu 

ZŠ s MŠ Ľ.V.Riznera na rok 2017 

 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie: Komisii boli prostredníctvom podateľne OÚ na prerokovanie 

predložený návrh rozpočtu obce, ktorý bol zmenený oproti tomu, ktorý bol zverejnený na 

úradnej tabuli. Zmena sa týka položiek Kúpa pozemkov z RF – pôvodne 13.000 EUR, nový 

návrh 50.000 EUR a pol. Výstavba chodníka z RF – pôvodne 50.000 EUR, nový návrh 

13.000 EUR. 

Komisia odporúča zosúladiť položky v rozpočte obce týkajúce sa ZŠ s MŠ (v príjmovej aj 

výdavkovej časti) s navrhovaným rozpočtom ZŠ s MŠ. Po zosúladení týchto položiek 

odporúča obecnému zastupiteľstvu predmetné rozpočty schváliť.  

 Starosta uviedol, že poslancom bol v deň zastupiteľstva predložený rozpočet v zmysle 

požiadavky finančnej komisie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.155/2016 

 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce Bošáca 

k Rozpočtu obce Bošáca na rok 2017, ktorý odporúča obecnému zastupiteľstvu rozpočet 

schváliť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.156/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zostavenie a predkladanie Rozpočtu 

obce Bošáca bez programovej štruktúry podľa § 4 ods.5 zákona č. 583/2004  Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 
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Uznesenie č.157/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje rozpočet obce Bošáca na rok 2017, tak 

ako bol predložený na zasadnutie OZ obce Bošáca a doplnený v zmysle pripomienok Komisie 

finančnej, sociálnej a pre správu obecného majetku. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.158/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje rozpočet Základnej školy s materskou 

školou Ľ.V.Riznera Bošáca tak ako bol predložený poslancom na zasadnutie. 

 

BOD č.9 

Prerokovanie a schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce  

Bošáca  na  I. polrok  2017. 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce  Bošáca  na  I. polrok  2017 dostali 

poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.159/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra Obce  Bošáca  na I. polrok  2017. 

 

BOD č.10 

Prerokovanie a schválenie cenníkov: kultúrny dom Bošáca, kultúrny dom 

Zabudišová, nákladné vozidlo špeciálne – MULTICAR 

 

 Návrhy cenníkov dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu predmetný cenník 

schváliť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.160/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) cenník: kultúrny dom Bošáca,  

b) cenník: kultúrny dom Zabudišová,  

c) cenník: nákladné vozidlo špeciálne – MULTICAR 
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BOD č.11 

Prerokovanie a schválenie zmlúv 

 

Zmluva Západoslovenská distribučná a.s. – vecné bremeno 

Návrh zmluvy dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu zmluvu schváliť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.161/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Zmluvu o zriadení vecných bremien 

ev.č. oprávneného 16/1321/L13.0754.14.0003/VB, na pozemku par.č. 14765/7 reg. C-KN 

v k.ú Bošáca o výmere 6842 m² (zastavané plochy a nádvoria) zapísanej na LV č.1, medzi  

povinným: Obec Bošáca, Bošáca 257, 913 07 Bošáca  a oprávneným: Západoslovenská 

distribučná, a.s. Čulenova 6, 816 47 Bratislava. 

 

Zmluva Nadácia VÚB – poskytnutie grantu 

Návrh zmluvy dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

 P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu zmluvu schváliť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.162/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) projekt Cyklo park Bošáca a spoluúčasť obce podľa rozpočtu na rok 2017,  

b) realizáciu projektu Cyklo park Bošáca na obecných pozemkoch, ktoré sa nachádzajú nad 

osvetlenou tréningovou plochou vedľa futbalového ihriska, primárne na par.č. 1259 

a čiastočne aj vedľajšie obecné parcely, 

c) Zmluvu o poskytnutí grantu 2017-4-03/01 s Nadáciu VÚB, Mlynské nivy 1, 829 90 

Bratislava. 

 

 

 

Zmluvy o zabezpečení zberu triedených zložiek odpadu 

Návrh zmluvy dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu zmluvy schváliť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 
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Uznesenie č.163/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podpísanie zmlúv na zabezpečenie 

zberu triedených zložiek komunálneho odpadu s: 

a) Falc-Com s.r.o. Považská 1986/10, 915 01 Nové Mesto nad Váhom 

b) De Paauw Recycling Slovakia, s.r.o., Trenčianske Bohuslavice 232, 913 07 Bošáca 

c) PINEX SK s. r. o, Trenčianske Bohuslavice 351, 913 07 Bošáca  

 

Kúpna zmluva – Chlebana Vladimír  

Návrh zmluvy dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu zmluvu schváliť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.164/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje kúpnu zmluvu medzi Obcou Bošáca, 

Bošáca 257, 913 07 Bošáca a predávajúcim RNDr. Vladimírom Chlebanom rod. Chlebana, 

bytom Pod Komárky 19, 911 01 Trenčín na kúpu pozemkov: 

- par.č. 1203/3 reg. C-KN orná pôda o výmere 34 m², zapísaná na LV č.3308 

- par.č. 1203/4 reg. C-KN orná pôda o výmere 32 m², zapísaná na LV č.3308 

- par.č. 1206/3 reg. C-KN orná pôda o výmere 88 m², zapísaná na LV č.3308 

- par.č. 1206/4 reg. C-KN orná pôda o výmere 86 m², zapísaná na LV č.3308 

za kúpnu cenu 1,50 €/1 m². Celková cena za predmet zmluvy je 360,- €. 

 

Kúpne zmluvy – majitelia pozemkov Lokalita pod Stráňami 

Návrh zmluvy dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

P.Bc. Mihala, predseda Komisie finančnej sociálnej a pre správu obecného majetku 

predniesol stanovisko komisie, ktorá odporúča obecnému zastupiteľstvu zmluvy schváliť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0 

 

Uznesenie č.165/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje kúpne zmluvy medzi kupujúcim: Obec 

Bošáca, Bošáca 257, 913 07 Bošáca a predávajúcim: 

a) Jozef Kopunec rod. Kopunec bytom Bošáca 211, 913 07 Bošáca na kúpu 

pozemkov: 

- par.č. 1199/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 275 m², zapísaná na LV č.109 

- par.č. 1199/2 reg. C-KN orná pôda o výmere 171 m², zapísaná na LV č.109 

- par.č. 1199/5 reg. C-KN orná pôda o výmere 125 m², zapísaná na LV č.109 

za kúpnu cenu 5,00 €/1 m². Celková cena za predmet zmluvy je 2855,- €. 
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b) Janka Kopuncová rod. Dubničková bytom Bošáca 211, 913 07 Bošáca na kúpu 

pozemkov 

- par.č. 1200/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 279 m², zapísaná na LV č.865 

- par.č. 1200/2 reg. C-KN orná pôda o výmere 172 m², zapísaná na LV č.865 

- par.č. 1200/5 reg. C-KN orná pôda o výmere 116 m², zapísaná na LV č.865 

za kúpnu cenu 5,00 €/1 m². Celková cena za predmet zmluvy je 2835,- €. 

c) Štefan Brezovák rod. Brezovák bytom Bošáca 272, 913 07 Bošáca na kúpu 

pozemkov: 

- par.č. 1203/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 175 m², zapísaná na LV č.176 

- par.č. 1203/2 reg. C-KN orná pôda o výmere 127 m², zapísaná na LV č.176 

- par.č. 1203/5 reg. C-KN orná pôda o výmere 84 m², zapísaná na LV č.176 

za kúpnu cenu 5,00 €/1 m². Celková cena za predmet zmluvy je 1930,- €. 

d) Jozef Bero rod. Bero bytom Zemianske Podhradie 27, 913 07 Bošáca na kúpu 

pozemkov: 

- par.č. 1198/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 662 m², zapísaná na LV č.637 

- par.č. 1198/3 reg. C-KN orná pôda o výmere 388 m², zapísaná na LV č.637 

- par.č. 1198/6 reg. C-KN orná pôda o výmere 268 m², zapísaná na LV č.637 

- par.č. 1201/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 850 m², zapísaná na LV č.637 

- par.č. 1201/2 reg. C-KN orná pôda o výmere 538 m², zapísaná na LV č.637 

- par.č. 1201/5 reg. C-KN orná pôda o výmere 366 m², zapísaná na LV č.637 

za kúpnu cenu 5,00 €/1 m². Celková cena za predmet zmluvy je 15 360,- €. 

e) Ladislav Vaškovič rod. Vaškovič, bytom Bošáca 606, 913 07 Bošáca na kúpu 

pozemkov: 

- par.č. 1206/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 444 m², zapísaná na LV č.250 

- par.č. 1206/2 reg. C-KN orná pôda o výmere 324 m², zapísaná na LV č.250 

- par.č. 1206/5 reg. C-KN orná pôda o výmere 256 m², zapísaná na LV č.250  

za kúpnu cenu 5,00 €/1 m². Celková cena za predmet zmluvy je 5 120,- €. 

f) Pavol Hulvák rod. Hulvák bytom Zemianske Podhradie 215, 913 07 Bošáca na 

kúpu pozemkov: 

- par.č. 1204/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 879 m², zapísaná na LV č.1153 

- par.č. 1204/2 reg. C-KN orná pôda o výmere 629 m², zapísaná na LV č.1153 

- par.č. 1204/5 reg. C-KN orná pôda o výmere 477 m², zapísaná na LV č.1153 

 za kúpnu cenu 5,00 €/1 m². Celková cena za predmet zmluvy je 9 925,- €. 

g) Jaroslav Valent rod. Valent bytom Zemianske Podhradie 227, 913 07 Bošáca na 

kúpu pozemkov: 

- par.č. 1221/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 393 m², zapísaná na LV č.1631 

- par.č. 1221/2 reg. C-KN orná pôda o výmere 251 m², zapísaná na LV č.1631 

- par.č. 1221/5 reg. C-KN orná pôda o výmere 199 m², zapísaná na LV č.1631 

- par.č. 1222/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 268 m², zapísaná na LV č.1631 

- par.č. 1222/2 reg. C-KN orná pôda o výmere 156 m², zapísaná na LV č.1631 

- par.č. 1222/5 reg. C-KN orná pôda o výmere 150 m², zapísaná na LV č.1631 

 za kúpnu cenu 5,00 €/1 m². Celková cena za predmet zmluvy je 7 085,- €. 

h) Vladimír Ondrášek rod. Ondrášek bytom Bošáca 328, 913 07 Bošáca na kúpu 

pozemkov: 
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- par.č. 1225/1 reg. C-KN orná pôda o výmere 664 m², zapísaná na LV č.780 

- par.č. 1225/2 reg. C-KN orná pôda o výmere 405 m², zapísaná na LV č.780 

- par.č. 1225/5 reg. C-KN orná pôda o výmere 277 m², zapísaná na LV č.780 

za kúpnu cenu 5,00 €/1 m². Celková cena za predmet zmluvy je 6 730,- €. 

 

 Starosta navrhol, aby sa prijalo uznesenie, kde sa môžu podpisovať nové zmluvy 

s majiteľmi v tejto lokalite, s tým , že na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva budú 

poslanci o každej zmluve informovaní. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.166/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje:  

a) podpísanie nových zmlúv s majiteľmi pozemkov v lokalite pod Stráňami, 

b) informovanie o podpísaní nových zmlúv na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

Dodatok č. 10 k zmluve o vývoze komunálneho odpadu – Technické služby mesta Nové 

Mesto nad Váhom 

 Starosta informoval poslancov o zaslaní Dodatku k zmluve o vývoze komunálneho 

odpadu, kde dôjde k miernemu zvýšeniu cien.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.167/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Dodatok č. 10 k zmluve č. 82/1999/7 o vývoze 

ZKO zo smetných nádob v obci medzi Obcou Bošáca, Bošáca 257, 913 07 Bošáca 

a Technickými službami mesta Nové Mesto nad Váhom, Klčové 34, 915 01 Nové Mesto nad 

Váhom. 

 

Dodatok č.1 k zmluve o prenájme nebytových priestorov - Z&J SK s.r.o. 

 Starosta informoval poslancov, že  došlo k prehodnoteniu výšky nájmu a zálohových 

platieb za prenájom priestorov reštaurácie. Nová výška nájmu by mala byť 500,- EUR, výška 

zálohových platieb za energie 800,- EUR.  

   

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.168/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Dodatok č. 1 k Zmluve o prenájme 

nebytových priestorov a odmene za služby spojené s užívaním nebytových priestorov 

č.14/2015 medzi Obcou Bošáca, Bošáca 257, 913 07 Bošáca  a Z&J SK s.r.o. Bošáca č.314, 

913 07 Bošáca.  
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Zmluva A.Paučinová 

 Starosta informoval poslancov, že p. Paučinová Aurélia súhlasí s odpredajom 

pozemkov pod cestou. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.169/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje odkúpenie parciel pod cestami pri 

bytových domoch č. 10 a 11 od p. Paučinovej Aurélie bytom Bošáca 13,913 07 Bošáca za 

cenu, ktorá jej bola ponúknutá v minulosti. 

 

 P. Ing. Baginová navrhla, či by sa nemohlo s rodinou Paučinovou dohodnúť, aby sa 

upravil terén na ich pozemkoch pri vstupe do obce pri potoku. 

 Starosta uviedol, že s p. Paučinom sa o tomto pozemku rozprával, p. Paučin to 

momentálne nemá v záujme odpredať. Poznamenal, že navrhol p. Paučinovi, aby odpredal 

pozemok za 0,20 – 0,50,- EUR/m², keďže tento pozemok je nevyužiteľný z dôvodu, že 

prechádza cez neho vysoké napätie. 

 

Odpredaj pozemku pod altánkom – Bero Jozef 

  

Starosta informoval poslancov, že komunikoval s p. Berom aj s p. Berovou, ktorí majú 

záujem o vysporiadanie pozemkov pod altánkom smerom na Rolincovú. Spolu by malo ísť 

približne o výmeru 7 000 m². Uviedol, že vzhľadom na to, že ide o trvale trávnatý porast resp. 

ornú pôdu ponúkol im 0,20,-EUR/m². Poznamenal, že p. Berová s touto sumou nesúhlasila, 

pretože niekto im ponúkal 1,-EUR/m². 

 p. Kopunec sa informoval, či sa nedá odkúpiť iba časť pozemku. 

Starosta uviedol, že to nie je možné z dôvodu, že pozemky sú v extraviláne a pozemkový fond 

nedovolí rozdeliť ornú pôdu v extraviláne o výmere menšej ako 2 000 m². 

 p. Ing. Baginová uviedla, že nesúhlasí s kúpou a navrhla ponúknuť im 0,10,- EUR/m². 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia o odkúpenie pozemku za 0,20,-EUR/m² 

za: 1 (PaedDr. Bradáč)  

proti: 4 (Ing. Baginová, Imrichová, Ing. Kozic Bc. Mihala,)     

zdržali sa: 3 (Janega, Kopunec, Zámečníková) 

 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Zmluva na zimnú údržbu s Poľnohospodárskym družstvom Bošáca 

  

Starosta informoval poslancov, či súhlasia s uzavretím zmluvy na zabezpečenie zimnej 

údržby miestnych komunikácií v obci s Poľnohospodárskym družstvom Bošáca. Zmluva by 

bola uzavretá za rovnakých podmienok ako minulý rok. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.170/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podpísanie Zmluvy o dielo na údržbu 

miestnych komunikácií od snehu medzi Obcou Bošáca, Bošáca 257, 913 07 Bošáca 

a Poľnohospodárskym družstvom Bošáca, 913 07 Bošáca. Podmienky budú rovnaké ako 

v roku 2016. 

 

Zmluva o združení finančných prostriedkov 

 Starosta informoval poslancov, že firma Unikont nám venuje kosačku výmenou za to, 

že obec bude robiť firme propagáciu. Vzhľadom na to, že nám bola ponúknutá kosačka 

s pohonom na dve kolesá a my sme chceli s pohonom na štyri kolesá, dohodli sme sa 

s Poľnonohospodárskym družstvom Bošáca a s Fernom Slovakia s.r.o., že nám na túto 

kosačku  prispejú, ak im budeme udržiavať pokosené trávniky.   

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.171/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) podpísanie zmluvy o spolupráci s firmou Unikont Slovakia s.r.o. Murgašova 922/50, 018 

41 Dubnica nad Váhom, na dodávku kosačky AS 940 SHERPA 4 WD XL v hodnote 3 000,- 

EUR, kde obec bude realizovať propagáciu firmy Unikont.  

b) podpísanie zmlúv o združení finančných prostriedkov s: 

- Poľnohospodárskym družstvom Bošáca, 913 07 Bošáca 

- Ferno Slovakia s.r.o., Bošáca 893, 913 07 Bošáca 

 

Zmluva na vypracovanie štúdie – odkanalizovanie Bošáckej doliny 

 Starosta informoval poslancov, že sa uskutočnilo stretnutie so starostami obcí 

Bošáckej doliny a zástupcom firmy, ktorá ako jediná je ochotná vypracovať štúdiu na 

odkanalizovanie Bošáckej doliny. V štúdií boli uvedené všetky možné varianty 

odkanalizovania doliny. Celková suma za štúdiu je  3 000,- EUR. Pôvodne bol návrh, aby sa 

táto suma zaplatila z mikroregiónu, vzhľadom na to, že sa do projektu zapojila aj obec Štvrtok 

dohodlo sa, že každá obec si zaplatí pomernú časť podľa počtu obyvateľov.  

 

 Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.172/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podpísanie Zmluvy o dielo uzavretej 

podľa § 536 a násl. Obchodného zákonníka v platnom znení na vypracovanie projektovej 

dokumentácie „Štúdia odkanalizovania a čistenia odpadných vôd v Bošáckej doline“  medzi 
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Obcou Bošáca, Bošáca 257, 913 07 Bošáca a AQUA PROCON s.r.o., Palackého tř. 12, 612 

00 Brno, Česká republika 

 

BOD č. 12 

Pripomienky poslancov OZ 

 

A/  

Starosta informoval poslancov, že Krajský súd v Trenčíne potvrdil rozhodnutie 

okresného súdu, kde obec bola oslobodená od platenia zmluvnej pokuty v spore s firmou 

EUROBUILDING s.r.o. Starosta uviedol, že sumy už boli vyplatené. 

Poslanci navrhli, aby sa požiadalo ministerstvo o preplatenie zaplatenej sumy, ktorú 

obec na základe súdneho konania zaplatila firme EUROBUILDING. 

Starosta uviedol, že ide približne o sumu 17 000,- EUR.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č. 173/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie rozsudok Krajského súdu 

v Trenčíne vo veci sporu medzi Obcou Bošáca a firmou EURO-BUILDING a.s. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.174/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zaslanie žiadosti na Ministerstvo 

pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR o možnosť preplatenia nepredvídaných nákladov 

(súdne trovy, úroky z omeškania, pokuta) pri realizácií projektu Rekonštrukcia 

a modernizácia objektov ZŠ s MŠ v Bošáci. 

 

 P. Kochan (hl. kontrolór obce) navrhol, aby sa táto požiadavka prekonzultovala 

s nejakým právnikom predtým než sa zašle na ministerstvo. 

Starosta uviedol, že určite to prekonzultuje. 

 

B/ 

 Starosta informoval poslancov, že MUDr. Ehsanová si menila IČO a hygiena teraz od 

nej požaduje vybudovanie bezbariérového prístupu do ambulancie. Uviedol, že ak chceme 

aby tu zostala,dali sme jej prísľub, že to do konca roka 2017 vybudujeme. Poznamenal, že pri 

zadnom vchode sa vybuduje bezbariérový prístup do budovy a treba už iba doriešiť prístup na 

poschodie. Jednou z možností je vybudovanie plošiny na schodisku. Je viacero možností a to: 

bola by točiaca plošina alebo schodolez. 

 P. Ing. Kozic sa informoval, či je nevyhnutné, aby schodolez resp. plošina udržala 

vozík.  

Starosta uviedol, že by zistil u hygieny, aké majú presne požiadavky na bezbariérovosť. 
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 P. Ing. Baginová navrhla, aby sa detská lekárka presunula do Motýlika a detské 

centrum by sa presunulo na poschodie.  

Starosta uviedol, že motýlik by sa dal priečkami rozdeliť, dôležité by však bolo, či by sa to 

finančne oplatilo. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.175/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) prekonzultovať možnosť vybudovania bezbariérového prístupu s Regionálnym úradom 

verejného zdravotníctva v Trenčíne 

b) informovať poslancov na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

 

 P. Ing. Baginová navrhla, aby sa v prípade budovania plošiny finančne spolupodieľala 

na jej vybudovaní MUDr. Ehsanová. 

 

C/ 

 Starosta informoval poslancov, že dňa 15.1.2017 sa uskutoční stretnutie starostu 

a poslancov s občanmi. Pripraví sa prezentácia o tom, čo sa zrealizovalo, čo sa pripravuje, 

ľudia budú mať možnosť prezentovať svoj názor. 

 Starosta pozval poslancov na 1. obecný ples, ktorý sa uskutoční 28.1.2017. 

 Starosta pozval všetkých na Silvestrovskú zábavu a na Ozveny vianočných tradícií, 

ktoré sa uskutočnia 18.12 v múzeu. Ďalej prítomných pozval na trojkráľový futbalový turnaj 

(7.1.) a ekumenický koncert v evanjelickom kostole v Zemianskom Podhadí (6.1.). 

 

D/ 

  P. Wittkay(z pléna) navrhol, aby sa posunula tabuľa začiatku obce.  

Starosta uviedol, že by sa zmenil intravilán obce a ten by mal byť tam, kde začína 

zastavané územie obce.  

 

E/ 

 Starosta informoval poslancov, že sú splatené preklenovacie úvery a sú zrušené 

blankozmenky. 

 

Uznesenie č.176/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie informáciu o splatení 

pohľadávky zo Zmluvy o termínovanom úvere č. 1621/2015/UZ zo dňa 23.12.2015 a Zmluvy 

o termínovanom úvere č. 1625/2015/UZ zo dňa 23.12.2015. 

 

F/ 

 P. Zámečníková sa informovala na uhradenie dlhu p. Profjétovou Danielou 

Starosta uviedol, že bolo uhradených 1 900,- EUR a zvyšok uhradí do konca roka. 

Poznamenal, že momentálne dlžná suma nie je vo výške platobného rozkazu. Uviedol, že 
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treba hľadať riešenie do budúcna. Podotkol, že odpredali by to za 35 000,- EUR, čo je 

nereálna suma. 

 P. Zámečníková uviedla, že odklad by im už nedala, pretože uskutočnilo sa niekoľko 

stretnutí, kde sľubovali, že dlh splatia. Navrhla, aby sa im zmluva nepredĺžila a pokiaľ to 

nechcú predať za rozumnú cenu, tak navrhuje, aby sa im zmluva nepredĺžila. 

Starosta uviedol, že zmluva je uzavretá na dobu neurčitú. 

 P. Zámečníková navrhla, aby sa im v takom prípade vypovedala zmluva. Informovala 

sa, či je zmluva vôbec platná, keď bar je napísaný na Daniela Profjétu.  

Starosta uviedol, či hygiena dovoľuje zriadiť prevádzku, ak on nemá uzavretú zmluvu s 

majiteľom pozemku. 

 P. Ing. Baginová navrhla, aby sa im od 1. januára 2017 vypovedala zmluva a nech sa 

rozhodne či stavbu odstráni alebo ju odstráni obec. Je to lukratívny pozemok buď pre obec 

alebo nového podnikateľa, ktorý bude spĺňať svoje záväzky. 

 Starosta uviedol, že výpovedná doba je tri mesiace.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.177/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje vypovedanie nájomnej zmluvy s p. 

Danielou Profjetovou na prenájom parcely č. 1257/ 10 v k.ú Bošáca pod barom Tornádo 

k 1.1.2017 

 

G/ 

 P. Ing. Baginová sa informovala na telocvičňu. 

Starosta uviedol, že budúci rok sa projekt zrealizuje, ale najskôr je potrebné zaizolovať bočné 

steny, ktoré sa môžu izolovať pri plusových teplotách.   

 

H/ 

 Starosta informoval poslancov, že dom Čičovcov bol vydražený. Dohodnuté bolo, že 

pôjdu bývať k Helene. Poznamenal, že sestra pôjde bývať k bratovi  a oni pôjdu bývať na 

Malú stranu. Poznamenal, že ich žiadosť stále platí. 

 

CH/ 

 P.PaedDr. Bradáč uviedol, že malí Frindrichoví robia zle starším ľuďom. 

Poznamenal, že treba túto situáciu s nimi riešiť. 

Starosta uviedol, že sťažovať sa bola aj p. Bobocká, ktorej rozbili okno, taktiež povytŕhali 

oporné palice zo stromov na námestí. 

 P. Zámečníková uviedla, že p. Brezovákovi Štefanovi hádžu kamene do stavby. 

Starosta uviedol, že komunikoval s Petrom Ochodnickým, aby dohovoril sestre Martine 

a taktiež komunikoval s babkou Pavla Kukuču, ktorý je podľa všetkého iniciátorom 

výtržností.  

 P. Bc. Mihala uviedol, že ich neustále upozorňuje, ale nič to nepomáha a okrem 

Frindrichovcov sa na námestí stretávajú aj iné deti.  
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 P. Imrichová uviedla, že jej sa jeden z chlapcov hodil pod auto a nechcel odísť.  

 P. Ing. Baginová sa informovala, či ÚPSVaR chodí k nim domov. 

Starosta uviedol, že chodí.  

  P. Kusenda Pavol (z pléna) uviedol, že cestou zo školy zvonia ľudom na domový 

zvonček a utečú.  

 P. Zámečníková uviedla, že nie sú dostatočne oblečení vzhľadom k ročnému obdobiu. 

Momentálne je zima a oni chodia v tričkách. 

 P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ) uviedla, že každý týždeň komunikuje s ÚPSVaRom, 

kde ich informuje o tom, v akom stave chodia do školy (v sandálkach a v mikine). Odpoveď 

ÚPSVaRu je, že pokiaľ chodia do školy a majú strechu nad hlavou všetko je v poriadku. 

Uviedla, že v škole tým, že sú pod dohľadom nerobia takéto výtržnosti a nie je s nimi 

problém. Poznamenala, že im určite dohovoria ohľadom správania sa mimo vyučovania. 

 Starosta uviedol, že tento týždeň bola zaslaný ÚPSVaR list o ich správaní aj od obce.  

 

I/ 

 P.PaedDr. Bradáč navrhol, aby sa členom kultúrnej komisie stala p. Adela Bujnová. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č.178/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje za člena Komisie školstva, kultúry, 

športu, obchodu, služieb a cestovného ruchu Adelu Bujnovú. 

 

J/ 

 Starosta informoval poslancov, že komunikoval s niektorými majiteľmi pozemkov 

v lokalite pod Stráňami, ktorí súhlasili, že nám to odpredajú, ale chceli by mať prednostné 

právo odkúpenia si pozemku, po vybudovaní infraštruktúry, ktorý prislúcha k pozemkom pri 

ich rodinných domoch.   

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 

za: 8 (z 8 prítomných)  proti:0     zdržal sa:0  

 

Uznesenie č. 179/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje, aby v zmluvách s niektorými majiteľmi 

pozemkov v lokalite pod Stráňanmi, bola uvedená klauzula, že im bude ponúknutá možnosť 

prednostne odkúpiť pozemok za náklady, ktoré obec bude mať na realizáciu inžinierskych 

sietí a odkúpenie.  

 

K/ 

 P. Kusenda Slavomír (z pléna) sa informoval kedy bude zubár ordinovať a či vôbec 

otvorí prevádzku aj v Bošáci. 

Starosta uviedol, že s p. zubárom komunikoval, momentálne zatiaľ otvoril ordináciu 

v Melčiciach – Lieskovom a u nás otvorí prevádzku po doriešení si vecí s hygienou. 
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 Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť, všetkým poprial pekné 

Vianoce  a šťastný nový rok.   

 

d.a.h. 

 

Zapisovateľka    Overovatelia    Starosta obce 

 

 

.....................................  ........................................  ................................. 

Mgr. Martina Hulínková  Ing. Michal Kozic   Mgr. Daniel Juráček 

 

      

 

........................................ 

     Tomáš Janega 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


